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Protokół Nr LII/2022 

z LII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 26 kwietnia 2022 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała: Róża Popławska 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 16:30 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

  2. Marian Chmielewski – udział w posiedzeniu zdalnie 

       3. Teresa Dzienis – udział w posiedzeniu zdalnie 

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

       7. Zbigniew Mieruński – udział w posiedzeniu zdalnie 

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Krystyna Sadowska  

       11. Zofia Syperek  

       12. Monika Wałejko – udział w posiedzeniu zdalnie 

       13. Józef Wawrzyn  

  14. Andrzej Tobolski  

   15. Marek Zajączkowski 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

4. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku 

3) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej gminy za rok 2021 

4) przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi poprzez likwidację 

podporządkowanej jej Szkoły Filialnej w Jabłońskich 

5) wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap 

6) rozpatrzenie skargi z dnia 13 grudnia 2021 r.  

7) rozpatrzenie petycji z dnia 22 lutego 2022 r.  

6. Interpelacje radnych 

7. Zapytania radnych 

8. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

9. Wolne wnioski 

10. Zamknięcie sesji 

 

Do pkt 1 

LII posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 
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na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

W związku z koniecznością minimalizowania procesu rozprzestrzeniania się koronawirusa SARS-CoV-2  

i działając na podstawie art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 2095 z późn. zm.) Przewodniczący przeprowadził obrady 

w trybie hybrydowym. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy są uwagi do przedłożonego porządku posiedzenia. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że wnosi, by Burmistrz zdał na sesji sprawozdanie z bieżącej 

sytuacji budowy Zakładu Przyrodoleczniczego. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że zapewne Burmistrz przedstawi informacje  

w sprawie Zakładu Przyrodoleczniczego w punkcie o  pracach w okresie międzysesyjnym a jeżeli radny będzie 

chciał zadać pytania, będzie mógł to zrobić w wolnych wnioskach. 

Radny Pan Andrzej Tobolski przychylił się do powyższej propozycji. 

 

Do pkt 3 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto przedstawił sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym. 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbywały się posiedzenia Komisji o których szerzej powie 

Przewodniczący.  Odbyła się wideokonferencja z Marszałkiem Markiem Gustawem Brzezinem oraz Wojewodą 

Arturem Chojeckim w sprawie uchodźców. Odbyły się spotkania  sprawozdawcze OSP. 5 kwietnia odbyło się 

spotkanie inaugurujące XX Zielone Dni Gołdapi w Szkole Podstawowej nr 2 w którym brała udział Pani 

Burmistrz. Podziękował Pani dyrektor, nauczycielom, dzieciom oraz Pani Alinie Oleszczuk za zaangażowanie. 

8 kwietnia odbyło się wręczenie medali za zasługi dla obronności kraju rodzicom, którzy wychowali co najmniej 

trzech synów w duchu patriotycznym;  10 kwietnia odbyły się obchody 12. Rocznicy Katastrofy Smoleńskiej; 

13  kwietnia obchody Zbrodni Katyńskiej. Wziął udział w spotkaniu wielkanocnym w Gołdapskim Pułku 

Przeciwlotniczym. Zostały wręczone nagrody o przestrzenną figurkę artystyczną w kształcie ślimaka - inicjatywa 

z okazji uczestnictwa w Cittaslow. Na terenie gminy trwa kwalifikacja wojskowa na którą zostało wezwanych 

136 mężczyzn urodzonych w latach 1998- 2002, którzy nie mieli określonej zdolności do czynnej służby. 11 

kwietnia została podpisana umowa na realizację inwestycji „rozbudowa sieci wodociągowej i kanalizacji” z 

dofinansowaniem 95%.  Wpłynęły oferty  na zakup i dostawę lamp solarnych do sołectwa Siedlisko, Dunajek i 

Jabłońskie.  Wpłynął wniosek z powiatu o udzielenie pomocy gołdapskiemu szpitalowi. Gmina od wielu lat 

wspiera finansowo powiat gołdapski, m. in. w roku 2015 - 93 000 zł na budowę ulicy Wiosennej; w 2017 - 37 

000 zł na wykonanie dokumentacji projektowej na drogi na Osiedlu I, 30 000 zł na wykonanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę ulicy Cichej, Małej i Zielonej;  ponad 111 000,00 zł na budowę chodników przy 

drogach powiatowych, ulica Sportowa, ulica Leśna; 24 000 zł na dofinansowanie zakupu samochodu 

ciężarowego do utrzymania dróg powiatowych; w 2018 roku 548 000 zł przebudowa ulicy Cichej, Małej, 

Zielonej, przebudowa ul. Nadbrzeżnej - ponad 570 000 zł, w 2019 roku – 50 000 zł na dofinansowanie budowy 

chodnika w miejscowości Zatyki; w  2020 roku  przebudowa drogi na Osiedlu I – 100 000 zł. Łącznie gmina 

dofinansowała infrastrukturę powiatu gołdapskiego na kwotę ponad 1 570 000,00 zł. W 2016 r. na wykonanie 

prac modernizacyjnych w budynkach gołdapskiego szpitala gmina przekazała 100 000 zł, w 2019 przekazano 

ponad 35 000 zł na zakup sprzętu medycznego dla gołdapskiej spółki GoldMedica jak również udzielono pomocy 

finansowej w formie dotacji na zakup sprzętu na kwotę 24 000 zł. Spółce GoldMedica zostały umorzone podatki 

na kwotę ponad 80 000 zł. Spotkał się z pracownikiem szpitala Panem Stanisławem Lutym w sprawie 

dofinansowania wyposażenia karetki na kwotę prawie 200 000 zł. Wniosek o wsparcie szpitala złożyli również 

radni: Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Zofia Syperek, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski, Janina 

Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński oraz Monika Wałejko. W sprawie 

Zakładu Przyrodoleczniczego trzeba przeznaczyć dodatkowe środki na dodatkowe umowy, ekspertyzy. W maju 

powinien być ogłoszony przetarg. Realizacja harmonogramu przedstawionego Urzędowi Marszałkowskiemu jest 

opóźniona o przedłożenie wypracowanych dokumentacji. Podejście do roszczeń od firmy VITARO  będzie 

realizowane w drugiej połowie tego roku.  
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Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w odpowiedzi na interpelację radnych było sformułowanie 

„aktualnie przystępujemy do przygotowywania procedury przetargu nieograniczonego”, natomiast na stronie BIP 

nie ma takiej informacji.  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński zapytał, czy nowa dokumentacja została przedłożona  

do Urzędu Marszałkowskiego. Jeżeli tak to kiedy i czy już Urząd Miejski w Gołdapi uzyskał opinię z Urzędu 

Marszałkowskiego. 

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, że dokumentacja projektowa została 

przedłożona. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński zapytał, czy Urząd Marszałkowski już wyraził swoją 

opinię na ten temat. 

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, że jeszcze nie. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński zapytał, kiedy została  złożona. 

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedział, że 7 kwietnia. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński zapytał, jaki jest szacowany koszt wykończenia zakładu 

przyrodoleczniczego w oparciu o nową dokumentację. 

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, że koszty są na etapie analizowania. Urząd 

Marszałkowski jeszcze nie przesłał informacji zwrotnej.  

 

Do pkt 4  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że 30 marca wspólnie z radną Janiną Pietrewicz wziął 

udział w wernisażu wystawy „Każdy krok zostawia ślad” - prezentacja obuwia historycznego ze zbiorów 

Muzeum Archeologicznego w Gdańsku. 5 kwietnia wraz z radną Janiną Pietrewicz uczestniczył w inauguracji 

zielonych dni Gołdapi 2022 w Szkole Podstawowej Nr 2, który koordynowała Pani Alicja Oleszczuk.  9 kwietnia 

odbył się kiermasz „Jajeczko z rzeżuszką”, którego organizatorem był Dom Kultury, Biblioteka Publiczna  

i OSiR. Podczas kiermaszu wolontariusze z Centrum Wolontariatu przy Stowarzyszeniu „Partnerstwo Sztuk”  

w Gołdapi prowadzili zbiórkę żywności z długim terminem ważności na rzecz uchodźców z Ukrainy. 9 kwietnia 

wraz z wiceprzewodniczącym Józefem Wawrzynem z okazji 12. Rocznicy Katastrofy Smoleńskiej złożył kwiaty 

pod Pomnikiem Niepodległości. 12 kwietnia wraz z radną Teresą Dzienis i Zdzisławem Janczukiem wziął udział 

w obchodach 82. Rocznicy Zbrodni Smoleńskiej. Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w okresie 

międzysesyjnym  

29.03.2022 r. – 26.04.2022 r.: 

Posiedzenie Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich - 30.03.2022 r.  

• Objazd dróg na terenach wiejskich 

Posiedzenie Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - 4.04.2022 r.  

• Zapoznanie się z informacją nt. realizacji „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania zapobiegania bezdomności zwierząt za 2021” 

•  Informacja o stanie zasobu mieszkaniowego lokali socjalnych i komunalnych oraz potrzeb 

mieszkaniowych 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej - 5.04.2022 r. 

• Analiza podjętych w 2021 r. uchwał Rady Miejskiej oraz interpelacji i zapytań radnych 

oraz wniosków Komisji Rady Miejskiej 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - 11.04.2022 r.  

• Dyskusja na temat propozycji budowy wodociągów na lata 2022/2024 

•  Zapoznanie się z informacją dotyczącą planowanych do wykonania zadań inwestycyjnych 

w roku 2022 

LI nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Gołdapi - 11.04.2022 r.  

• zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037 

• wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - 12.04.2022 r.  

• Omówienie projektu uchwały w sprawie zawiadomienia prokuratora o podejrzeniu popełnienia 

przestępstwa 

Posiedzenie Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich - 12.04.2022 r.  

• Podsumowanie objazdu dróg na terenach wiejskich 

Wspólne posiedzenie Komisji – 15.04.2022 r.  

• Zaopiniowanie projektów uchwał 

 

http://bip.goldap.pl/files/files/projekt%20uchwa%C5%82y%20wspr%20zmian%20w%20wpf%202022%20-%20sesja%20nadzwyczajna.pdf
http://bip.goldap.pl/files/files/projekt%20uchwa%C5%82y%20wspr%20zmian%20w%20bud%C5%BCecie%202022%20-%20sesja%20nadzwyczajna.pdf
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Do pkt 5 

1) i 2) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022–2037 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek zgłosiła autopoprawkę w zakresie: w rozdziale 92195 „Pozostała 

działalność” na wniosek Kierownika Wydziału Współpracy, Komunikacji Społecznej i Funduszy Zewnętrznych 

dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę 10.000,00 zł, z przeznaczeniem na opracowanie studium 

wykonalności do projektu o roboczym tytule ,,Rozwój potencjału gołdapskich instytucji kultury”. Wydatek 

związany jest z przygotowaniem wniosku o dofinansowanie w/w projektu w ramach konkursu  

nr RPWM.06.01.02-IZ.00-28-001/22 ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014 – 2020 z zakresu Osi Priorytetowej 6Kultura i Dziedzictwo Działanie  

6.1 Infrastruktura Kultury, Poddziałanie 6.1.2 Instytucje kultury (schemat A).4 kwietnia 2022 roku Zarząd 

Województwa Warmińsko Mazurskiego w Olsztynie ogłosił konkurs związany z wsparciem instytucji kultury 

poprzez zakup środków trwałych i wartości niematerialnych, i prawnych w celu dostosowania  

ich do nowoczesnej działalności kulturalnej. Studium wykonalności jest jednym z załączników do  wniosku  

o dofinasowanie, który jest niezbędny do aplikowania. W ramach opracowania zostanie zlecona również analiza 

popytu, która wskaże prognozowany wzrost popytu na usługi produkowane przez zrealizowany projekt. Termin 

składania wniosku upływa 5 maja br. Źródłem pokrycia są środki z rozdziału 70005 w wysokości 10.000,00 zł. 

22 kwietnia została przesłana radnym autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gołdap. Autopoprawka nie dotyczy zmian w budżecie, jest to tylko korekta 

techniczna załącznika nr 2 „wykaz przedsięwzięć”. Dotyczy to pozycji 1.3.1.7 kolumny „limit zobowiązań”. 

Pozostałe zmiany były omawiane podczas posiedzenia Komisji Wspólnych. Plan dochodów po zmianach wynosi 

104.030.711,83 zł. Plan wydatków po zmianach wynosi 115.596.701,30 zł. Deficyt budżetu wynosi 

11.565.989,47 zł. Przychody budżetu wynoszą 13.006.528,87 zł. Rozchody budżetu wynoszą 1.440.539,40 zł.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022-2037. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022 – 2037 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

Uchwała Nr LII/399/2022 

/w załączeniu/ 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  
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Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

Uchwała Nr LII/400/2022 

/w załączeniu/ 

3)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Dyrektor OPS Pani Emilii Mor – Górskiej  

o przedstawienie projektu uchwały przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej gminy za rok 2021. 

Dyrektor OPS Pani Emilia Mor – Górska zgłosiła autopoprawkę dotyczącą pkt 5 „zasoby instytucjonalne 

pomocy i wsparcia”. Poprawiona została treść opisowa, gdyż wkradły się znaki graficzne. Ponadto w nawiązaniu 

do zgłoszonej uwagi przez przewodniczącego Rady Miejskiej Pana Wojciecha Hołdyńskiego dotyczącej pkt 2 

oceny, dane dotyczące sytuacji demograficznej i społecznej, wszystkie raporty graficzne, zasilane  

w sprawozdaniu, generowane są przez zewnętrzny system Cezar. Dane dotyczące demografii pochodzą z Banku 

Danych Lokalnych GUS i tym samym wskazane wartości pozostaną puste, gdyż przedział wiekowy mężczyzn 

mieści się w wieku produkcyjnym. Wyjaśnienia otrzymane zostały z Centralnej Aplikacji CAS - Centrum Usług 

Informatycznych. 

 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny 

zasobów pomocy społecznej gminy za rok 2021. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej gminy za rok 2021  

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

Uchwała Nr LII/401/2022 

/w załączeniu/ 

 

4) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do kierownik Wydziału OSS Pani Anny Podciborskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich 

w Gołdapi poprzez likwidację podporządkowanej jej Szkoły Filialnej w Jabłońskich. 

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że zgodnie z procedurą Rada Miejska podjęła 

wcześniej uchwałę o zamiarze przekształcenia. O tym fakcie zostali poinformowani rodzice szkoły, odbyła się 

również wizyta przedstawiciela Kuratorium Oświaty. Zostało wydane postanowienie o pozytywnym 

zaopiniowaniu zamiaru przekształcenia.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekształcenia 

Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi poprzez likwidację podporządkowanej jej Szkoły 

Filialnej w Jabłońskich. 
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Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi poprzez likwidację 

podporządkowanej jej Szkoły Filialnej w Jabłońskich.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

Uchwała Nr LII/402/2022 

/w załączeniu/ 

5)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały sprawie wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap. 

 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że zgodnie z ustawą prawo wodne  

do właściwości Rady Miejskiej należy ustalanie wykazu kąpielisk i ustalenie sezonu kąpielowego. W §1 jest 

mowa o tym, że kąpieliskiem w 2022 roku będzie kąpielisko plaża miejska, położone przy Promenadzie 

Zdrojowej 14. W §2  ustala się czas trwania sezonu kąpielowego od 1 lipca 2022 roku do 31 sierpnia 2022 roku 

.Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. Uchwała była konsultowana, uzgadniana między innymi z Dyrektorem Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Giżycku, Państwowym Powiatowym Inspektorem Sanitarnym w Gołdapi oraz 

Głównym Inspektorem Ochrony Środowiska. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wykazu 

kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie gminy Gołdap.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

Uchwała Nr LII/403/2022 

/w załączeniu/ 

6) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicz o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 

13 grudnia 2021 r.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  

po przeanalizowaniu treści skargi, zapoznaniu się z informacją przekazaną podczas poszczególnych 
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posiedzeń przez Burmistrza Gołdapi i skarżącego oraz po zapoznaniu się z dokumentami, o które wnioskowała  

i o które występowała, uznaje skargę z dnia 13 grudnia 2021 roku w sprawie przyjazdu burmistrza Gołdapi  

do Sądu Rejonowego w Olecku na rozprawę z prywatnego aktu oskarżenia przeciwko Tomaszowi Rafałowi Luto 

samochodem służbowym Skoda NGO7T59 za zasadną. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w ciągu paru dni zebrał blisko 60 podpisów pod pismem, które 

jednoznacznie opowiada się przeciwko wykorzystywaniu samochodu służbowego do celów prywatnych przez 

Pana Tomasza Luto. Dodał, że nie zgadza się, żeby Burmistrz jeździł służbowym autem jeździł do domu,  

do sądów itp. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że przed sporządzeniem opinii prawnej informował, że był 

to prywatny akt oskarżenia dotyczący Burmistrza Gołdapi a radny Andrzej Tobolski zrobił to z powództwa 

cywilnego. Dodał, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przygotowywała projekt uchwały o zawiadomieniu 

innych organów ale opinia prawna nie była pozytywna.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że projekt uchwały o której wspominał Pan Burmistrz  

- w sprawie zawiadomienia prokuratury o podejrzeniu popełnienia przestępstwa, to był jeden z projektów uchwał, 

który został wypracowany przez komisję. Dzisiaj dany projekt uchwały nie jest zawarty w porządku posiedzenia. 

Ponadto Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po zapoznaniu się z opinią prawną, podjęła stanowisko  

o nie procedowaniu danego projektu uchwały. Uzasadnienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

z dnia 13 grudnia 2021 r. jest bardzo obszerne, oparte o protokoły, dokumenty. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że  w prywatnym akcie oskarżenia radnego jak jest cały czas 

podnoszony „Burmistrz Gołdap Tomasz Luto”. Wszelka interpretacja czy też wszelkie roszczenia dotyczą 

„Burmistrza Gołdapi Tomasza Luto”.  

Radny Pan Marian Chmielewski powiedział, że temat podróży burmistrza samochodem służbowym był 

tematem komisji 21 września 2020 roku.  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji otrzymała odpowiedź  

26 października 2020 roku z interpretacją Dyrektora Urzędu Skarbowego, Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego i jak również innych źródeł wskazując, że Burmistrz może dojeżdżać samochodem, 

samochód może być garażowany ze względu na dyspozycyjność i zakres obowiązków. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zgłosił wniosek o zmianę §3 projektu uchwały na „Wykonanie 

uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Gołdapi poprzez poinformowanie skarżącego  

o sposobie załatwienia skargi.” 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz przychylił się  

do zaproponowanej zmiany. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenie 

skargi z dnia 13 grudnia 2021 r. z autopoprawką. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 6 za, 4 przeciw, 3 wstrzymujące się uchwała 

została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenie skargi z dnia 13 grudnia 2021 r. z autopoprawką  

 

Wyniki głosowania 

ZA:6, PRZECIW:4, WSTRZYMUJĘ SIĘ:3, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(6) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Józef Wawrzyn 

PRZECIW(4) 

Marian Chmielewski,Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Hołdyński, Janina Pietrewicz, Monika Wałejko 

NIEOBECNI(2) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska 

 

Uchwała Nr LII/404/2022 

/w załączeniu/ 
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7) 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że projekt uchwały dotyczy szpitala. W dnu 

dzisiejszym wpłynęła prośba o zabranie głosu na sesji przez Pana Jarosława Kwasiborskiego, przedstawiciela 

grupy wnoszącej tę petycję.  

 

Pan Jarosław Kwasiborski powiedział, że mieszkańcy nie podpisaliby tej petycji, gdyby szpital działał dobrze, 

gdyby nie było problemów. Gdyby tak było dobrze, jak wynika ze sprawozdań Zarządu Powiatu, to nie zostałby 

zamknięty oddział wewnętrzny, nie wisiałoby na włosku działanie oddziału pediatrycznego. Zawieszenie 

oddziału pediatrycznego równa się może nieteoretycznie, ale praktycznie jego zamknięciu. Zamknięcie oddziału 

pediatrycznego jest to wykreślenie szpitala z jednostek, z podmiotów medycznych wykonujących usługi 

szpitalne. Będzie to inny podmiot, ale już nie szpital. Wszystko idzie w stronę centralizacji, zamykania i nie 

będzie możliwości, żeby NFZ dał kontrakt na nowy, otwarty szpital. Dlatego została skierowana petycja do 

radnych miejskich, aczkolwiek nie jest to kompetencja rady miejskiej. Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto  

przedstawił dzisiaj finansowanie, jakie było do tej pory dla spółki GoldMedica. Zamysłem jest partnerstwo 

powiatowo-gminne. Została wysłana petycję o przydział karetki z ponad 2000 podpisami mieszkańców i w końcu 

po wielu próbach pozyskania karetki przez powiat została przyznana. Pani Senator Kopiczko obiecała dołożyć 

50 000 zł a dziś  Burmistrz Gołdapi oraz  Rada Miejska deklaruje dołożenie  kolejne 110 000 zł i w tym upatruje 

się optymizm w działalność szpitala. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji po przeanalizowaniu treści petycji, zapoznaniu się z informacją przekazaną przez 

popierających petycję uznała, że funkcjonowanie szpitala jest ważne dla mieszkańców gminy i uznała tą petycję 

za zasadą. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się do  Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Pana Zbigniewa Makarewicza o rozwinięcie uzasadnienia i wskazanie ewentualnych kierunków, co do których 

powinny być podjęte działania. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz odpowiedział, że komisja 

chce dać zielone światło, żeby później wspólnie pracować nad pomysłami. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała,  

że Komisja wypracowała stanowisko i zwróciła się o procedowanie nad wypracowanym projektem uchwały. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  powiedział, że petycja zawiera daleko idące sformułowania  

i na spotkaniu przewodniczących komisji rady była rozmowa o tym. Wyraził zdanie, że wyjściem z tej sytuacji 

jest uznanie petycji za częściowo zasadną. Przyjmując całość petycji za zasadną jest brana odpowiedzialność, 

która nie wynika z przepisów prawa. 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn powiedział, że do pewnych rzeczy rada miejska nie jest 

uprawniona. Poparł stanowisko o uznaniu petycji za częściowo zasadną.  

Radna Pani Teresa Dzienis powiedziała, że jest za istnieniem szpitala. Zapytała, w jaki sposób gmina  

ma pomóc finansowo i czy znajdą się na to środki. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że sprawa powinna wrócić na komisję. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała,  

że uchwała jest uchwałą intencyjną. Jest poparciem postulatów mieszkańców a to, w jaki sposób dany punkt 

będzie realizowany i kiedy zostanie zrealizowany, powinien być wypracowany wspólnie. Uchwała została zdjęta 

z porządku ostatniej sesji rady, Przewodniczący Rady zadeklarował doprecyzowanie uzasadnienia  

a dziś pod obrady została przedłożona w tej samej formie jak poprzednio. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  odpowiedział, że sugerował aby Komisja powróciła do tematu 

petycji, ale spotkał się z kategoryczną odmową i z tego względu zadeklarował się z uszczegółowieniem 

uzasadnienia. Jednak opinia prawna wskazała, że nie poprawia się projektów wypracowanych  a przewodniczący 

nie jest członkiem danej komisji. Zaproponował uznanie petycji za częściowo zasadną.  

 Radca Prawny Pan Marcin Bogdan powiedział, że biuro prawne zajmowało się zagadnieniem już w marcu i 

wyraźnie od początku był nacisk na odniesienie się w uzasadnieniu do punktów zawartych w petycji. 

Rozpatrzenie danej petycji nie jest uchwałą intencyjną, gdyż wnioskodawcy wyraźnie wskazują w punktach, 

jakich działań i rozwiązań oczekują. Są one hasłowe, ale jednak są to konkretne inicjatywy. Rada uznając petycję 

za zasadą w całości, uznaje, że takie wszystkie działania wskazywane w petycji należałoby podjąć. Nie wszystkie 

pozycje z petycji są do zrealizowania w praktyce. Rada musi się opowiedzieć, jeśli uznaje za zasadną w całości 

do tych wszystkich punktów. Uznając wg sugestii petycję częściowo zasadną trzeba określić w jakiej części. 
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Projekt uchwały wyłącznie został zaopiniowany pod względem formalno-prawnym, ale jednocześnie zgłaszane 

były merytoryczne zastrzeżenia co do tego, że nie da się tych wszystkich punktów zrealizować. Uznanie petycji 

za zasadną w części wymaga wskazania w jakiej części.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że Komisja 
uznała tą sprawę za zasadną wskazując, że trzeba podjąć inicjatywy zmierzające do wypracowania wspólnie  

z Powiatem Gołdapskim działania zmierzające do poprawy funkcjonowania spółki.  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Wawrzyn opuścił posiedzenie 15:45 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zarządził 10 min przerwę w obradach  - 15:48 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński wznowił obrady – 16:03 

 

Radna Pani Janina Pietrewicz zgłosiła wniosek formalny w sprawie zdjęcia punktu z porządku posiedzenia  

i skierowania petycji ponownie do rozpatrzenia do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, przy współpracy z radnymi Rady Miejskiej 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz zwrócił się  

o nie zdejmowanie z porządku posiedzenia danego projektu uchwały tylko poprzez głosowanie nad projektem 

rada zdecyduje czy daje zielone światło pracownikom urzędu i Burmistrzowi Gołdapi czy też nie.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek formalny w sprawie 

zdjęcia punktu z porządku posiedzenia i skierowania petycji ponownie do rozpatrzenia do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, przy współpracy z radnymi Rady Miejskiej. 

 

Do wniosku uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 7 za, 4 przeciw, 1 wstrzymującym się wniosek został 

przyjęty. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia punktu z porządku posiedzenia i skierowania petycji ponownie do rozpatrzenia do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, przy współpracy z radnymi Rady Miejskiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:7, PRZECIW:4, WSTRZYMUJĘSIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:3 

 

Wyniki imienne: 

ZA(7) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko, 

Marek Zajączkowski 

PRZECIW(4) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński 

WSTRZYMUJĘSIĘ(1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI(3) 

Marian Mioduszewski, Krystyna Sadowska, Józef Wawrzyn 

 

Do pkt 6 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński w imieniu wiceprzewodniczącego Pana Józefa Wawrzyna 

przeczytał/złożył interpelację radnych Rady Miejskiej w Gołdapi (Józef Wawrzyn, Zdzisław Jańczuk, Janina 

Pietrewicz, Zajączkowski Marek, Wojciech Hołdyński, Zofia Syperek) w sprawie budowy własnej ciepłowni  

na zrębki z wykorzystaniem pomp ciepła oraz fotowoltaiki. 

 

Do pkt 7 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy  Prezes Gminnej Spółki PWiK Pan Jarosław Dzienis zatrudnił 

swojego zięcia w gminnej spółce. 

/brak wpływu na piśmie/ 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że nie ma na BIP opublikowanego protokołu kontroli Najwyższej 

Izby Kontroli dotyczącej Gminy Gołdap, konkretnie ściągalności podatków od nieruchomości i innych świadczeń 

publicznych. Zapytał, kto jest odpowiedzialny za cyfryzację Urzędu Miejskiego. 
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/brak wpływu na piśmie/ 

 

 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz wraz z wiceprzewodniczącym Rady Panem Zbigniewem Mieruńskim 

złożyła zapytanie w sprawie kosztów ponoszonych przez Urząd Miejski w Gołdapi związanych z obsługą 

prawną. 

 

 Do pkt 8 

  Brak 

 

 Do pkt 9 

  Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy gmina posiada w jakiś sposób sprecyzowane informacje bądź 

przewidywania, ile będzie kosztowało zakończenie inwestycji Zakładu Przyrodoleczniczego.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się do radnego o złożenie pytań na piśmie.  

Radny Pan Andrzej Tobolski  powiedział, że według biegłych oraz Centralnego Biura Antykorupcyjnego zakład 

przyrodoleczniczy nie posiadał wszystkich wymaganych prawem budowlanym uzgodnień branżowych. 

Powiedział, że Burmistrz jako człowiek odpowiedzialny z ramienia inwestora powinien złożyć dymisję albo 

przeprosić bądź dokończyć za swoje pieniądze projekt Zakładu Przyrodoleczniczego. 

Do pkt 10 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LII sesji Rady 

Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                  Wojciech Hołdyński   

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Róża Popławska 


